
RADA MIAST A MARKI
AI. J. Pit· ud"kiego 95
05-270 MARKI

tel. (0-22) 781-10-03
Fax 781-13-78

moj. Mazomieckie PROTOKOL nr 46
z posiedzenia Komisji O§wiaty, Kultury i Sportu,

ktore odbylo sif w dniu 15 grudnia 2009 roku

o godzinie 13 30 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczltcy Marek Kroczek (lista obecnosci stanowi zalltcznik nr I do protokolu;
nieobecny M. MaOk).

Porzltdek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzltdku obrad.
3. Przyj"cie wniosk6w w sprawie zmian porzltdku obrad.
4. Wydanie opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji,

ustalenia stawek dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowosci wykorzystania
dotacji udzielonej dla przedszkoli, inoych form wychowania przedszkolnego oraz
szk61 zakladanych i prowadzonych na terenie Miasta Marki przez inoe niz Miasto
Marki osoby prawne i osoby fizyczne (Druk nr 408).

5. Wydanie opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie przyj"ci prograrnu wsp61pracy Miasta
Marki w 2010 r. z organizacjarni pozarzltdowymi i podmiotami, 0 kt6rych mowa
wart. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 0 dzialalnosci pozytku publicznego
i 0 wolontariacie. (Druk nr 415).

6. Spotkanie z przedstawicielarni Mareckiego Towarzystwa Sportowego Marcovia 2000
oraz Uczniowskich Klub6w Sportowych.

7. Przyj"cie Planu Pracy na 20I0 rok.
8. Sprawy r6zne.
9. Zakonczenie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.

Nie zgloszono zadnych wniosk6w.

Pkt 4. Wydanie opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji,
ustalenia stawek dotacii oraz mbu i zakresu kontroli prawidlowosci wykorzystania dotacii
udzielonej dla przedszkoli, inoych form wychowania przedszkolnego oraz szk61 zakladanych
i prowadzonych na terenie Miasta Marki przez inne niz Miasto Marki osoby prawne i osoby
fizyczne (Druk nr 408).

Projekt uchwaly stanowi zalltcznik nr 2 do protokolu.

Dyrektor Zespolu Obslugi Plac6wek Oswiatowych Andrzej Motyka om6wil projekt uchwaly;
powiedzial m. in., ze: w kwietniu br. zostala zmieniona ustawa 0 systemie oswiaty, kt6ra
wprowadzila nowe zasady dotowania i rozliczania dotacji, udzielanych publicznym
i niepublicznym plac6wkom oswiatowym przez organ prowadzltcy; dotychczas podstawlt
naliczania wysokosci dotacji byla liczba uczni6w, nie bylo natomiast mozliwosci
sprawowania kontroli, dotyczltcej wydatkowania srodk6w przez te plac6wki; obecnie organ
rna prawo rozliczania wydatk6w poniesionych przez plac6wki w zakresie edukacji,
wychowania i profilaktyki, przy czym rozliczeniu podlegajlt wylltcznie wydatki, zwil\Zane
z biezltclt dzialalnosci!\, nie zas wydatki inwestycyjne; stawki dotacji nie ulegly zmianie.



W dyskusji udzial wzioeli: Bunnistrz Jauusz Werczyilski, radny Tadeusz Skiodowski oraz
Dyrektor Andrzej Motyka.

Przewodnicz!Jocy Marek Kroczek zamknll1 dyskusjoe i zarz!Jodzil glosowauie w sprawie wydauia
opinii 0 projekcie uchwaIy, zawartym w Druku nr 408.

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu jednogiosnie pozytywnie zaopiniowaia projekt uchwaly
w sprawie trybu udzielauia i rozliczauia dotacji, ustalenia stawek dotacji oraz trybu i zakresu
kontroli prawidiowosci wykorzystauia dotacji udzielonej dla przedszkoli, iunych form
wychowauia przedszkolnego oraz szk6I zakladauych i prowadzonych na terenie Miasta Marki
przez iune niz Miasto Marki osoby prawne i osoby fizyczne (w glosowauiu bralo udzial 8.
radnych; nieobecny F. Rzewski).

Pkt 5. Wydauie opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie przyjeci programu wsp6Ipracy Miasta
Marki w 2010 r. z orgauizacjami pozarzadowymi i podmiotami. 0 kt6rych mowa
w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 0 dzialalnosci pozytku publicznego
i 0 wolontariacie. (Druk nr 415).

Projekt uchwaly stauowi zal!Jocznik nr 3 do protokolu.

Bunnistrz Jauusz Werczyilski szczeg6Iowo om6wil projekt uchwaIy, zwr6cil szczeg61n!Jo
uwagoe na zawart!Jo w projekcie uchwaly propozycjoe, aby uczniowskie kluby sportowe,
dziaIaj!lCe na terenie miasta, otrzymywaly dotacje w wyniku przeprowadzauia procedur
konkursowych, a nie jak dotychczas w drodze dofinansowauia.

W kr6tkiej dyskusji udzial wzioeli: radny Tadeusz Skiodowski i Bunnistrz Jauusz Werczyilski.

W wyniku glosowauia, przeprowadzonego przez Przewodnicz!Jocego Marka Kroczka, Komisja
Oswiaty, Kultury i Sportu jednogiosnie pozytywnie zaopiniowaia projekt uchwaIy, zawarty w
Druku nr 415.

Pkt 6. Spotkanie z przedstawicielami Mareckiego Towarzystwa Sportowego Marcovia 2000
oraz Uczniowskich Klub6w Sportowych.

Przewodnicz!Jocy Marek Kroczek ponownie przywital gosci, przybylych na zaproszenie Komisji
i zaproponowal, aby kolejno prezentowali orgauizacje, prowadz!Joce na terenie miasta Marki
dzialalnosc sportow!Jo.

Pau Robert Sobecki reprezentuj!Jocy Uczniowski Klub Sportowy MARKI z siedzib!Jo w Szkole
Podstawowej nr 2, poinformowal, ze Klub prowadzi zajoecia w zakresie pilki nOZnej, pilki
siatkowej oraz tenisa ziemnego, adresowaue do uczni6w z terenu calego miasta. Nastoepnie
odpowiedzial na pytauia, sformulowaue przez radnego Tadeusza Skiodowskiego.

Paui Monika Wysocka przedstawila dzialalnosc i osi~nioecia Uczniowskiego K1ubu
Sportowego SANCHIN przy Szkole Podstawowej nr 1 (szczeg6lowe sprawozdauie stauowi
zal!Jocznik nr 4 do protokolu).

W dyskusji udzial wzioeli radni: Marek Kroczek i Tadeusz Skiodowski oraz Paui Monika
Wysocka.



Nastllpnie glos zabral Pan Janusz Aftyka, Prezes Uczniowskiego Klubu Sportowego JOKER,
dzialajllcego przy Szkole Podstawowej nr 3, kt6ry poinformowal, ze Klub dziala na terenie
miasta od 2006 roku (dyscyplinll wiodllCll jest sekcja judo), przedstawil osi~illcia

zawodnik6w i zaangazowanie wladz UKS-u, zawodnik6w i ich rodzic6w w organizacjll
r6morodnych imprez na terenie miasta oraz sukcesy w pozyskiwaniu dotacji zewnlltrznych
(materialy informacyjne stanowill za1llcznik nr 5 do protokolu).

Panowie Marek Rosa i Daniel Lucki, reprezentujllcy niedawno powolany Milldzyszkolny
Uczniowski Klub Sportowy 4 MARKI przy Szkole Podstawowej nr 4, przedstawili plany,
dotycZllce dzialalnosci Klubu, szczeg61nie w zakresie zajllc badmintona, tenisa stolowego,
siatk6wki i lucznictwa.

Prezes funkcjonujllcego w Markach od 19994 roku Uczniowskiego Klubu Sportowego
STRUGA Pan Jaroslaw Suchecki zaprezentowal obszeme opracowanie, dotyczllce dzialalnosci
Klubu w 2009 roku, a szczeg61nie osi~illC zawodnik6w w warcabach, tenisie stolowym
i szachach (za1llcznik nr 5 do protokolu).

W imieniu Mareckiego Towarzystwa Sportowego MARCIVIA 2000 glos zabral Wiceprezes
Grzegorz Miechowicz, kt6ry przedstawil informacje na temat dzialalnosci stowarzyszenia.

W podsumowaniu przedstawionych prezentacji Bunnistrz Janusz Werczynski podkreslil, ze
organizacje krzewillce kulturll fizycznll i sport na terenie miasta, odnoszll spektakularne
sukcesy, a nastllpnie podzillkowal reprezentantom tych organizacji.

Przewodnicz1\CY Marek Kroczek zloi:yl Podzillkowania dla przybylych na zaproszenie Komisji
gosci oraz zyczyl im jak najlepszych warunk6w dla rozwoju dzialalnosci sportowej na terenie
miasta Marki.

Pkt 7. przyjecie Planu Pracy na 2010 rok.

Przewodniczllcy Marek Kroczek odczytal projekt Planu pracy Komisji na 2010 rok
i otworzyl dyskusjll w tym punkcie porzlldku obrad.

Radny Filip RZewski zaproponowal wykreslenie punktu, dotyczllcego formulowania
propozycji do Planu pracy na 2011 rok, poniewaz kadencja tej Rady uplywa w listopadzie
2010 roku.

Innych wniosk6w nie zgloszono.

Przewodniczllcy Marek kroczek zarzlldzil glosowanie w sprawie przyjllcia Planu pracy na
2010 rok z uwzgllldnieniem propozycji radnego Filipa RZewskiego.

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu jednoglosnie przyjllla Plan pracy na 20 I0 rok, stanowillcy
zal1\Cznik nr 6 do protokolu (w glosowaniu bralo udzial 8. radnych, nieobecny
T. Sklodowski).

Pkt 8. Sprawv r6me.



Przewodniczllcy Marek Kroczek odczytal zaproszenia na spotkania wigilijne: Klubu
Mlodziezowego "Otwarte Serce" w dniu 21 grudnia 0 godzinie 1630 oraz stowarzyszenia
Rock Dzieciak na 19 grudnia na godzin~ 12°0

.

Innych spraw nie zgloszono.

Pkt 9. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1530 Przewodniczllcy Marek Kroczek zamknlll posiedzenie Komisji Oswiaty,
Kultury i Sportu.

Protokolowala
Elzbieta Jurczyk PrzewodnicZllcy Komisji

lfJvotl1t~
Marek Kroczek


